Chris Pratt, Anna Faris announce separation
克里斯普瑞特與安娜法瑞斯驚爆分居
(CNN)Actors Chris Pratt and Anna Faris have filed for separation, according to statements posted on their official social media pages.
(CNN報導)演員克里斯普瑞特與安娜法瑞斯透過官方社交網頁宣布，兩人已正式分居。
"Anna and I are sad to announce we are legally separating. We tried hard for a long time, and we're really disappointed. Our son has two parents who love him very much and for his sake we want to keep this situation as private as possible moving forward," Pratt posted on his Facebook page. Pratt's publicistconfirmed the separation to CNN.
普瑞特在個人臉書上貼文，「我和安娜很難過地宣布，我們在法律上已經分開。我們已經努力了很長的時間，也感到很沮喪。我們都很愛我們的兒子，為了他著想，我們希望盡可能低調的處理這件事。」普瑞特的經紀人也向CNN證實了離婚。
"We still have love for each other, will always cherish our time together and continue to have the deepest respect for one another."
「我們仍愛著彼此，會永遠珍惜彼此在一起的時間，也會尊重彼此未來在感情上的選擇。」
A similar statement was tweeted from Faris' verified account late Sunday night.
The couple has been married for eight years. They have one child together.
The news came as a shock to fans who have long adored the love story of the "Guardians of the Galaxy" star and his "House Bunny" star wife.
法瑞斯上周日也在推特上發布了類似貼文。兩人已結婚8年，育有一子，離婚消息對粉絲來說是一大衝擊，星爵與兔女郎的愛情故事就此畫下句點。
